



# 澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau  
*University of Macau Students' Union*

## 澳門大學學生會 第 11 /2018 號選舉委員會通告 公佈選舉委員會決議(三)

澳門大學學生會選舉委員會（以下簡稱為「選委會」）根據澳門大學學生會第 1/2018 號內部規章《領導機關選舉制度》第三十九條及第七十四條之規定，公佈對以下事實作出之決定。

根據選委會為各候選組別所訂定的宣傳期（即十月四日至十月二十一日），為方便選委會作檢查，把宣傳期最後一日的截止當天晚上十時結束各候選組別。應把所有實體宣傳品，包括海報、橫額、易拉架等除下。

選委會於十月二十一日晚十時二十三分發現，會員大會主席團及理事會候選組別凝雋閣 Coalesce 的三條橫額仍然懸掛在 E31(學生活動中心)橋上及其易拉架擺放在 E4(劉少榮樓)外面攤位。其後向該組別詢問，其解釋道因疏忽導致，所以選委會一致認為，其違反了澳門大學學生會第 1/2018 號內部規章《領導機關選舉制度》第五章競選活動之一般規定的第三十九條第二款第五項「在大學範圍張貼、展示宣傳品前，必須向選委會備案和獲其批准，並按照大學或選委會對宣傳品張貼、展示的規定執行；」之規定。故此，選委會根據澳門大學學生會第 1/2018 號內部規章《領導機關選舉制度》第七十四條規定，向其作出口頭警告一次。

就上述所作出的處分，根據《領導機關選舉制度》第九十六條之規定，通知各利害關係人，且得在作出決定後一日內向澳門大學學生會常務委員會提出上訴。

特此通告



第二十一屆澳門大學學生會  
選舉委員會  
主席

蕭正弘

二零一八年十月二十一日



# 澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau  
*University of Macau Students' Union*

## University of Macau Students' Union Notice of Election Committee No. 11/2018

### Announcement of the Resolution of the Election Committee(3)

According to the No. 1/2018 Internal Regulations of "Electoral System of Management Board", Article 39 and Article 74, the Election Committee of UMSU (here by referred to as "our committee") announces the decision based on the following facts.

According to the electoral campaign activities period scheduled by our committee (which is from 4<sup>th</sup> of October to 21<sup>st</sup> of October), in convenience to our inspection, the finish time for the electoral campaign activities period was at 22:00 on the last day of the period. At that time, all candidate groups should have put down all the propagandas, including posters, banners and pull-up bars.

On the day 21<sup>st</sup> of October at 10: 23 pm, our committee discovered, 3 banners of candidate group of Presidium of General Assembly and Board of Directors 凝雋閣 coalesce was still posted on the bridge of E31 (Student Activity Center) and also one easy-stand was still put outside the E4( Anthony Lau Building Lobby) . After inquiring that candidate group, they explained that is was a negligence, therefore our committee considered unanimously that they violated point two of paragraph two of article 39 of No. 1/2018 Internal Regulations of "Electoral System of Management Board", "Before posting, demonstrating propagandas inside the area of university, permission from our committee and record are needed, also, regulations of university and the Election Committee have to be followed." Thus, according to article 74 of No. 1/2018 Internal Regulations of "Electoral System of Management Board", a verbal warning is given.

For the above punishment, according to the No. 1/2018 Internal Regulations of "Electoral System of Management Board" Article 96, all the privies may submit an appeal to the Standing Committee within one day after the decision is made by our committee.

Hereby notify as above.



Chairman of 21<sup>st</sup> Election Committee of  
UMSU

SIO Cheng Wang

21/10/2018

The Chinese version shall prevail.